

PRISPEVKI - OBVEZNOSTI JULIJ 2026

PRISPEVKI ZASEBNIKA IN DRUŽBENIKA

Bruto zavarovalna osnova (BZO) v EUR				najnižji ZASEBNIK		najnižji DRUŽBENIK		najvišji
				60% povprečne plače PP 2025 = 60% x 2.536,03€		90% povprečne plače PP 2025 = 90% x 2.536,03€		3,5 kratnik PP bruto plače 2025=3,5 x 2.536,03€
prispevek	stopnja	Prehodni davčni podračun	Referenca	60%	1.521,62	90%	2.282,43	8.876,11
Prispevek zavarovanja za PIZ	15,50%			235,85		353,78		1.375,80
Prisp. delodajalca za PIZ	8,85%			134,66		202,00		785,54
Skupaj prispevki za PIZ	24,35%	SI56 0110 0888 2000 003	SI19 DŠ-44008	370,51		555,78		2.161,34
Prisp. zavarovanja za ZZ	6,36%			96,77		145,16		564,52
Prisp. delodajalca za ZZ	6,56%			99,82		149,73		582,27
Obvezni zdravstveni prispevek (1.3.2025)	pavšal			39,36		39,36		39,36
Prisp. za poškodbe pri delu	0,53%			8,06		12,10		47,04
Prispevek za dolgotrajno oskrbo (1.7.2025)	2,00%			30,43		45,65		177,52
Skupaj prispevki za ZZ	15,45%	SI56 0110 0888 3000 073	SI19 DŠ-45004	274,45		392,00		1.410,71
Prisp. zavarovanja za starš. var.	0,10%			1,52		2,28		8,88
Prisp. delodajalca za starš. var.	0,10%			1,52		2,28		8,88
Skupaj prispevki za starš. var.	0,20%	SI56 0110 0888 1000 030	SI19 DŠ-43001	3,04		4,56		17,76
Prisp. zavarovanja za zaposl.	0,14%			2,13		3,20		12,43
Prisp. delodajalca za zaposl.	0,06%			0,91		1,37		5,33
Skupaj prispevki za zaposl.	0,20%	SI56 0110 0888 1000 030	SI19 DŠ-42005	3,04		4,57		17,76
PRISPEVKI SKUPAJ				651,04		956,91		3.607,57

DOLOČITEV ZAVAROVALNE OSNOVE - individualno

osnova

1. ZASEBNIK: Najnižja osnova za prispevke je 60% PP za leto 2025(PP za 2025 je 2.536,03€) prispevki skupaj 651,04 €(581,25€ + 39,36€OZP + PZDO 2% od najnižje osnove za prispevke)	1.521,62 €
2. ZASEBNIK: Osnova za prisp. = dobiček, povečan za obrač. prispevke, preračunan/mesec in znižan za 25%, vendar najmanj do višine 60% PP za leto 2025(60% x 2.536,03€ = 1.521,62€)	individualno
3. DRUŽBENIK: Najnižja osnova za prispevke družbenika = 90% PP za leto 2025 (90% x 2.536,03€=2.282,43€) prispevki skupaj: 956,91€ (871,90 € + 39,36€ OZP + PZDO 2% od najnižje osnove za prispevke družbenika)	2.282,43 €
4. ZASEBNIK IN DRUŽBENIK: Najvišja zavarovalna osnova = 3,5 x povprečna letna plača 2025 (3,5 x 2.536,03€) prispevki skupaj: 3.607,57€ (3.390,69€ + 39,36€ OZP + PZDO 2% od najvišje osnove za prispevke družbenika)	8.876,11 €

OBRTNIKI - POPOLDANCI

namen	prehodni račun	sklic	znesek
akontacija davka na dejavnost	SI56 0110 0888 1000 030	SI19 DŠ 40002	
PIZ nesreče pri delu	SI56 0110 0888 2000 003	SI19 DŠ 44008	52,05 €
ZZV pavšalni prispevek + prispevek za DO (6,43€)	SI56 0110 0888 3000 073	SI19 DŠ 45004	60,96 €
SKUPAJ			113,01 €

DELOVNI DNEVI

JULIJ 2026	dejanski	prazniki	SKUPAJ
DELOVNI DNEVI	23	0	23
OBRAČUN UR	184	0	184

OLAJŠAVE

		mesečna olajšava €	letna olajšava €
1. Splošna olajšava	a) letni dohodek do 17.766,18 € (mesečni do 1.480,51 €)	462,66 + (1.736,03 -1,17259 x bruto dohodek)	5.551,93 + (20.832,39 -1,17259 x skupni dohodek)
	b) letni dohodek nad 17.766,18 € (mesečni nad 1.480,51 €)	462,66	5.551,93
2. Posebna olajšava:	1.otrok	249,65	2.995,83
	2.otrok	271,40	3.256,77
	3.otrok	452,67	5.432,02
3. za druge vzdrževane družinske člane		249,65	2.995,83
4. za rezidenta, ki se izobražuje (dijak ali študent)		323,86	3.886,35
5. za prostovoljno dodatno pokojninsko zavarovanje		268,68	3.224,18
6. za dohodek iz delovnega razmerja:	a) mesečni bruto dohodek do 1.480,51 €	462,66 + (1.736,03 -1,17259 x bruto dohodek)	Če delojemalec ne želi, da se mu upošteva povečana splošna olajšava, se davčna osnova zmanjša za 462,66 €
	b) mesečni bruto dohodek nad 1.480,51 €	462,66	
	c) za osebe do dopolnjenega 29. leta starosti	120,29	
7. za zavezanca po dopolnjenem 70. letu		138,80	1.665,58
8. za zavezanca ki prostovoljno in nepoklicno opravlja operativne naloge zaščite, reševanja in pomoč nepretrgoma najmanj 10 let		138,80	1.665,58
9. za invalida s 100% okvaro		1.683,03	20.196,38

PODATKI O PLAČAH

	bruto	neto
Povprečna plača MAJ 2026	2.682,36 €	1.680,80 €
Povprečna plača JAN. 2026 - MAJ 2026	2.658,34 €	1.668,75 €
Povprečna plača MAR - MAJ 2026	2.685,23 €	1.682,72 €
Povprečna bruto plača (PP) 2025	2.536,03 €	1.602,05 €
Povprečna bruto plača (PP) 2024	2.394,92 €	1.526,02 €
Minimalna plača od 1.1.2026	1.481,88 €	

STOPNJE PRISPEVKOV

PRISPEVEK	DELAVEC	DELODAJALEC	SKLIC
Pokojninsko in invalidsko zavarovanje	15,50%	8,85%	SI19 DŠ - 44008
Zdr. zav., poškodbe pri delu, izven dela, PZDO	6,36%+1%	6,56%+0,53%+1%	SI19 DŠ - 45004
Starševsko varstvo	0,10%	0,10%	SI19 DŠ - 43001
Zaposlovanje, starševsko varstvo	0,14%	0,06%	SI19 DŠ - 42005
SKUPAJ:	23,10%	17,10%	
Dohodnina	lestvica		SI19 DŠ - 40002

POVRAČILA STROŠKOV V ZVEZI Z DELOM

Vrsta izplačila	Uredba o davčni obravnavi povračil stroškov in drugih dohodkov iz delovnega razmerja
Neobdavčeni znesek za prehrano (na dan prisotnosti, najmanj 4 ure dela), prisotnost na delu nad 10 ur - za vsako dopolnjeno uro nad 8 ur	7,96€ + 0,99 €
Terenski dodatek - če prehrano organizira delodajalec je delavec upravičen do terenskega dodatka	5,84 €
Prevoz na delo	0,21 € / km
neobdavčeno po uredbi od 1.7.2022 na opravljen km (sprememba Ur.l.87/2022)	
neobdavčeno po Uredbi o višini povračil stroškov v zvezi z delom Ur.l.114/2021 od 1.9.2	140 € / mesečno
Kilometrina za službeno potovanje, neobdavčeno po uredbi od 1.7.2022 (Ur.l.87/2022)	0,43 €
Regres za letni dopust: v davčno osnovo od dohodka iz delovnega razmerja in v osnovo za plačilo prispevkov za socialno varnost se ne	2.682,36 €
Dnevnice za službeno pot v Sloveniji	6-8 ur 9,69 €
po Uredbi o davčni obravnavi povračil stroškov in drugih dohodkov iz delovnega razmerja od 1.1.2023 (Ur. l. 162/2022)	8-12 ur 13,89 €
	nad 12 ur 27,81 €

LETNI OBRAČUN AKONTACIJE DOHODNINE

NETO DAVČNA OSNOVA NAD	NETO DAVČNA OSNOVA DO	ZNESEK DOHODNINE	SKUPAJ	NETO DAVČNA OSNOVA NAD	NETO DAVČNA OSNOVA DO	ZNESEK DOHODNINE	SKUPAJ
	9.721,43 €	28.592,44 €	16%		810,12 €	2.382,70 €	16%
	9.721,43 €	28.592,44 €	+ 26% nad	9.721,43 €	810,12 €	2.382,70 €	+ 26% nad
	28.592,44 €	57.184,88 €	+ 33% nad	28.592,44 €	2.382,70 €	538,49 €	+ 33% nad
	57.184,88 €	82.346,23 €	+ 39% nad	57.184,88 €	4.765,41 €	1.324,78 €	+ 39% nad
	82.346,23 €	25.710,33 €	+ 50% nad	82.346,23 €	6.862,19 €	2.142,53 €	+ 50% nad